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امام جمعه اهر:شوراها وعدههاي غير عملي ندهند

امام جمعه شهرستان اهر گفت: شوراها نبايد وعدههاي غير عملي كه از عهده آنها خارج است به مردم بدهند و نتوانند با

تحقق آن موجبات بدبيني مردم را فراهم كنند...

امام جمعه شهرستان اهر گفت: شوراها نبايد وعدههاي غير عملي كه از عهده آنها خارج است به مردم بدهند و نتوانند با تحقق آن
موجبات بدبيني مردم را فراهم كنند.

به گزارش خبرگزاري فارس از اهر، حجتالاسلام جواد حاجيزاده امروز در خطبههاي نماز جمعه اين شهرستان با اشاره به سالروز
تاسيس سپاه پاسداران انقلاب اسلامي به فرمان حضرت امام (ره)، اين نيرو را بازوي پرتوان نظام و انقلاب برشمرد و اين نهاد مردمي

و برخواسته از بطن انقلاب را مولود مبارك و شجره طيبه انقلاب ناميد.
وي افزود: اين نهاد مقدس در طول عمر پربركت خود به انقلاب اسلامي با حضور در تمام صحنههاي انقلاب هر كجا كه نياز خدمت و
حضور آن شده با حضور موثر خود و با پيروي از مقام عظماي ولايت به خصوص در هشت سال دفاع مقدس روياي استكبار جهاني و
ايادي آنها را در اشغال خاك پاك ايران اسلامي نقش بر آب كرده است و بعد از جنگ تحميلي نيز با حضور در صحنههاي سازندگي و

فرهنگي نقش موثر خود را ايفا كرده است.
حاجيزاده همه نيروهاي نظامي و انتظامي را سربازان و پاكبازان ولايت برشمرد كه بدون هيچ چشمداشتي با تبعيت از فرمانده معظم
كل قوا با وحدت و همدلي زير بيرق ولايت در خدمت به خاك ميهن عزيزمان هستند و با حضور مقتدرانه آنها با وجود تهديدات

مختلف دشمنان جسارت حمله به ايران اسلامي را ندارند.
خطيب جمعه اهر در بخش ديگري از سخنان خود نماز را نماد ايمان، وحدت، معنويت مسلمانان برشمرد و اظهار داشت: همه بايد با

تلاش مضاعف ترويج فرهنگ نماز را به يك فرهنگ همگاني تبديل كنيم.
وي گفت: هر جا كه معنويت و نماز است قطعاً كفر و شرك از آن رخت بسته و صفا و صميمت و صداقت و پاكي را طنينانداز كرده

است و نماز موجب تقرب انسان به ذات باريتعالي است.
حاجيزاده تاكيد كرد: بايد با ارائه برنامههاي كاربردي و راهكارهاي مناسب بر رونق نماز جمعه به عنوان يكي از تريبون هاي مهم نظام

اسلامي نقش موثري را در پاسداري از دستاوردهاي نظام و انقلاب دارد.
امام جمعه اهر همچنين با اشاره به موضعگيري اخير سران كشورهاي اسلامي استكباري عليه پيشرفتهاي هستهاي ايران گفت:
متاسفانه امروز در دنيا كساني داعيهدار مبارزه با سلاح اتمي شدهاند كه خودشان نخستين مجرم هستهاي و ناقضان حقوق بشر

هستند اما ملت آزاده دنيا چهره آنها را بهتر ميشناسند.
وي همچنين با اشاره به تهديد آمريكا و همپيمانان آن در تحريم اقتصادي ملت ايران اظهار داشت: اين تهديدها براي ايران اسلامي

عادي شده و اين گونه حركتهاي نابرخدانه تاثيري در اراده ملت ايران ندارد.
حاجيزاده همچنين با اشاره به فرا رسيدن روز شوراها گفت: همچنان كه مقام معظم رهبري در فرمايشات خود تاكيد داشتند شوراها
نمايندگان مردم و رابط بين مردم و مسئولان هستند كه بايد با كار و تلاش بيشتر و رسيدگي به مشكلات مردم و انعكاس آنها به
دستگاههاي اجرايي نقش خود را به خوبي ايفا كنند و با آويزه گوش دادن آن با پرهيز از اختلاف و دو دستگي در توسعه عمران و

آباداني شهر و روستا تلاش كنند.
امام جمعه اهر خاطر نشان كرد: شوراها نبايد وعده هاي غيرعملي كه از عهده آنها خارج است به مردم بدهند و نتوانند با تحقق آن

موجبات بدبيني مردم را فراهم كنند.
وي تصريح كرد: بايد با حفظ ارتبازط با مردم در انتخاب شهرداران و دهياران ملاكهاي امانتداري، ديانت و كفايت در برنامه كاري

خود لحاظ كنند تا پيش از پيش شاهد عمران و آبادي شهر و روستاها باشيم.
حاجيزاده با اشاره به فرا رسيدن هفته مشاغل بيكاري جوانان را يكي از مشكلات عديده پيش روي جوانان ذكر كرد و خطاب به
نماينده مجلس و مسئولان اجرايي شهرستان خواستار اتخاذ تدابير لازم براي ايجاد طرحهاي توليدي، صنعتي، صنايع اشتغالزا براي

حل معضل بيكاري در منطقه شد.
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